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ZAPISNIK

20. seje Sveta ietrtne skupnosti Bezigrad MoL, kije bila v sredo,25. 10.2017, ob 1g.35 uri, na sedeZu
Cetrtne skupnosti BeLigrad, Vojkova c. 1, Ljubljana.

Sejo je na podlagi 58. dlena Statuta Mestne obdine Ljubljana sklicala predsednica Sveta eetrtne
skupnosti BeZigrad MOL ga. Tadeja Vengar.

Od l Tlih dlanov sveta se je seje udeleZilo 13 dlanic in dlanov svera.
NAVZOCI CLANI SVETA: Gabriela Chakarova, JoLica Dolinar, Rok Hodej, Karolina Korendan,

Milan Novak, Omer Osmid, Viljem Sindidid, Marko Si5ka, Meta
Skufca, Tadeja Vengar, Avgu5tina Zlpan(it, Rok Zupanc in Jelka
Zueeli.

ODSOTNI CLANI SVETA: Peter Butoln, Marijan Tutta (opr.), Vesna Ugrinovski (opr.) in Klemen
libert.

Stevilka: 900-3 I 3/2017-3
Datum: 22. ll.2017

OSTALI NAVZO.I: Zorana Pust - SIuZba za lokalno samoupravo MU MOL
Zvone GaberSek SluZba za lokalno samoupravo MU MOL

Lista prisotnih je sestavni del originala tega zapisnika.
Seja seje zvodno snemala.

Predsednica sveta, ga. Tadeja Vengar, je pozdravila navzode in odprla razpravo v zvezi s predlogom
dnevnega reda 20. redne seje, ki so ga dlani sveta prejeli s sklicem seje. Razpravljal ni nihde, zato je
predsedujoda dala na glasovanje predlog dnevnega reda 20. redne seje Sveta eetrtne skupnosti
BeZigrad MOL:

l. Potrditev zapisnikov 19. redne in 8. izredne seje Sveta eS BeZigrad MOL
2. Kadrovske zadeve
3. Obravnava dopolnjenega osnutka sprememb in dopolnitev Obdinskega prostorskega nadrta MOL

- izvedbeni in strate5ki del
4. Obravnava prejete pro5nje za souporabo prostora
5. Porodilo o aktivnostih
6. Obravnava prejetih predlogov in pripomb obdanov
7. Pobude in predlogi dlanov Sveta CS Bezigrad

Navzodih je bilo I0 ilanov sveta.
Opredeljenih je bilo l0 dlanov sveta.
Za predlagani dnevni red je glasovalo 10 dlanov sveta.
Dnevni red je bil sprejet.
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AD 1.
Potrditev zapisnikov 19. redne in 8. izredne seje Sveta eS BeZigrad MOL

Gradivo za to todko dnevnega reda so dlani sveta prejeli s sklicem seje.
V zvezi s predlogi zapisnikov je predsedujoda odprla razpravo. Razpravljal ni nihde, zato je
predsedujoda dala na glasovanje:

PREDLOG SKLEPA ll20z
Svet eetrtne skupnosti BeZigrad MOL potrjuje zapisnike

- 19. redne seje Sveta eS BeZigrad MOL z dne 7.9.2017
- 8. izredne seje Sveta e S BeZigrad MOL z d ne 22.9. 201i .

Navzodih je bilo l0 tlanov sveta.
Opredeljenih je bilo l0 dlanov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo l0 dlanov sveta.
Sklep 1/20 je bil sprejet.

AD2.
Kadrovske zadeve

Predsedujodaje dlanice in dlane sveta seznanila s predlogom za dlane svetov javnih zavodov, kijihje
Cetrtna skupnost BeZigrad, skladno s pozivi za evidentiranje in prejetimi predlogi, posredovala
Komisiji za mandatna vpra5anja, volitve in imenovanja pri Mestnem svetu MOL.

AD 3.
Obravnava dopolnjenega osnutka sprememb in dopolnitev

Obdinskega prostorskega nadrta MOL - izvedbeni in strateSki del

Predsedujoda je dlanice in dlane sveta seznanila s potekom javne razgrnitve sprememb in dopolnitev
OPN MOL za strate5ki in izvedbeni del ter za okoljsko porodilo. Cradivojavne razgrnitve prostorskega
aktaje objavljeno na spletni strani www-l.iubljana.si od 24.10. do 24.1 1.2017, v >papirni obliki< pa tudi
na sedeZu CS BeZigrad (izvedbeni del le za obmodje iS BeZigrac,,

Leta 2016 je od 17. maja do 30. junija potekalo zbiranje pobud za spremembo OPN -
strate5kega in izvedbenega dela, v okviru katere je tudi Svet CS BeZigrad podal nekaj pobud
in predlogov. Le{i so bili delno upo5tevani.
Javna razprava za obmodje CS BeZigrad bo v ponedeljek, 20.11 .2017 , ki se je bomo udeleZili
tudi dlani sveta v okviru izredne seje.

Strokovna sodelavka je dlanice in dlane sveta seznanila z nekaterimi spremembami, ki jih
predvideva sprememba izvedbenega dela OPN MOL:

- Sportni center StoZice - moZni viSinski poudarek do 100 m pri kroZi5du Tomadevo;
sprememba OPN izvzema obmodja ob Vojkovi zaradi za ureditev ploSdadi in otroikega
igriSda

- spremembe na obmodju Medexa sprememba namenske rabe, sprememba dostopnih
javnih cest

- nova enota uejanja pri IVKC (za muzej)
- nova dostopna cesta do RIC Sava
- nova dolodila za novogradnjo - stavbo Strabak ob Dunajski nasproti Smelta
- sprememba za detrli vil
- sDrememba uvoza na GR ob Linhartovi



- nova dolodila za Zdravstvent dom BeZigrad - dozidava
- spremembe za obstojedi Sportni objekt - balon v jami (pri OS dr. Vita Kraigherja).

AD 4.
Obravnava prejete prolnje za souporabo prostora

Gradivo za to todko dnevnega reda so dlanice in dlani sveta prejeli po sklicu seje. prejeto proinjo
Medgeneracijskega druitva Tromostovje je obravnaval tudi Odbora za oblikovanie terminskesa nadrta
uporabe prostorov za delovanje detrtne skupnosti, ki svetu iS Bezigrad predlaga, da odobri brizpladno
souporabo prostora za sredanja dru5tva.
Predsedujodaje odprla razpravo. Razpravljali so ga. Dolinar in ga. Korendan.
PREDLOG SKLEPA 2/20:
Svet CS BeZigrad se strinja z brezpladno souporabo prostorov MOL za vodena tedenska sredanra
skupine starejSih ljudi (nad 65 let), kijih izvaja Medgeneracijsko dru5tvo Tromostovje.

Navzoiihje bilo ll dlanov sveta.
Opredeljenih je bilo I 1 dlanov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo I I dlanov sveta.
Sklep 2/20 je bil sprejet.

PoroeitotDalltivnostttr

Predsedujoda je dlanice in dlane sveta seznanila s pripravo dogodka dedek mraz za prvo5olce dveh Iol
v CS BeZigrad, ki bo 20.decembra na OS BeZigrad. Dogodek skupaj organizirajta Komisija za
kulturo in Sport ter Komisija za zd,ravje in socialno varstvo, letos pa prvid poteka v sodelovanju z
Mestno zvezo prijateljev mladine.

Ker pa na MZPM pripravljajo natrte Le za naslednje leto, je potrebno Ze letos sporoditi nadin
sodelovanja za leto 2018. Ker je za zakljudek finandnega nadrta is pomembno, da so storitve oz.
dobave blaga opravljene do konca novembra, je predsedujoda predlagala, da bi sodelovanje za
izvedbo Dedka mraza v letu 2018 potekalo tako, da detrtna skupnost pripravi darila, MZpM pa
pripravi predstavo z obiskom dedka mraza. Predsedujoda je v zvezi s predlogom odprla razpravo.
Razpravljala je ga. Korendan.

Po razpravi je predsedujoda dala na glasovanje
PREDLOG SKEPA 3i2O:
eS BeZigrad bo v letu 201 8 izvedla prednovoletno prireditev z obdaritvijo in predstavo Dedek mraz
za beZigrajske otroke v sodelovanju zMZPM. cetrtna skupnost BeZigrad MoL bo pripravila darila
/predviden znesek 1800-2400 EUR/, MZPM pa bo izvedla predstavo.

Navzodih je bilo 1 1 dlanov sveta
Opredeljenihje bilo I I dlanov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 1 I dlanov sveta.
Sklep 3/20 je bil sprejet.

Predsedujodaje, glede na izvedbo predavanj o temeljnih postopkih oZivljanja s pomodjo avtomatskega
defibrilstorja, ki jih je organizirala SluZba za lokalno samoupravo, predlagala, da se MoL-u predlaga
postavitev defibrilatorja tudi v naselju B53, saj na tem obmodju kljub gosti poselitvi ni AED-ja.
Predsedujoda je v zvezi s predlogom odprla razpravo-. Razpravljali so: ga. Korendan, ga. Vingar, g.
Hodei, ga. Dolinar, g. Novak, ga. Skufca. g. osmii. ilanice in ilani sveta so predlagali, da se tudi v
glasilu NaS BeLigrad objavi zemljevid obstojedih AED-jev na obmodju BeZigrada.



Po razpravi je predsedujoda dala na glasovanje
PREDLOG SKLEPA 4/20:
Svet CS BeZigrad predlaga, da se v soseski B53 montira en ali ved AED(ev), ki bo/do/ prosto

dostopni. Soseska je gosto naseljena in relativno slabo pokrita s tovrstnimi napravami.

Navzodih je bilo i I dlanov sveta.
Opredeljenih je bilo l l dlanov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo l1 dlanov sveta.

Sklep 4/20 je bil sprejet.

Predsednica Sveta CS BeLigrad, ga. Tadeja Vengar, je podala porodilo o koordinaciji predsednikov
svetov, ki je bila 19.9.2017 in na katerije bila predstavitev Velikega kohezijskega projekta Odvajanja
in diSdenja odpadne vode na obmodju vodonosnika Ljubljanskega polja ter drugi projekti. K
projektom za obmodje CS BeZigradje predsed-ujoda podala naslednje predloge za dopolnitve:
tPredlagam, da se med projehe na obmoiju Cetrtne skupnosti Beiigrad uvrstijo tudi projekti oz.

problematike, na kcttere smo {tako v tem. kakor tudi v preteklih mandatih) ie veikrat opozorili:
- Izgradnja dodatnih parkirnih mest na Majoronovi ulici (del sredstev je zagotovila tudi CS

Beiigrad v okviru malih del za leto 20I3; inedba veikrat obljubljena - predlagamo, drt se

pristopi h kompromisni reiini in izvedbi)
- ttlcrepi za veijo vornost peicev na ulici Beiigrad in v okolici OS Savsko naselje
- L\crepi za veijo varnost peicev na obmoiju naselja Tomaievo; ter tudi za boljio povezanost

severnega dela naselja z javnim potniikim prometom
- Inedbo ploiniku ob Tomaievski cesti (prioritetne naloge ie v mandatu 2006-2010)

Veseli pa bi bili tudi, ie bi se naiel naiin za poprrnilo in ponovno delovanje tekoiih stopnic v Plcvi
laguni pri trinici.<

V nadaljevanjuje predsedujoda podala porodilo o koordinaciji predsednikov 24.10.2017, kjerje bila
glavna tema izvedba malih del detrtnih skupnosti. Ga. Vengarje prav tako podala porodilo o
aktivnostih glede reievanja problematike U lice brator Zidan.

Predsedujodaje dlanice in dlane sveta seznanila tudi:
- s potekom in oceno dogodka Dan CS BeZigrad, ki 1e 6il229.2011
- izvedbo sredanja za prostovoljce in upokojence CS BeZigrad, kije bilo 17.10.2017
- brezpladnem tedaju nordijske hoje za obdane
- o ponovnem pridetku plesnih tedajev za obdane
- z izvedbo urediwe korit na Kardelievi ploidadi
- o izvedbi malih del C S BeZigrad za lelo 20l'7
- o pridobitvah - koloparku in novo urejeni stavbi z bivalnimi enotami v Savskem naselju
- ojesenskem turnirju v prstometu, ki bo 5. novembra pri oz. v telovadnici OS Franceta Bevka
- izvedbi tradicionalnega prednovoletnega sredanja za upokojence, kije predvideno konec

novembra
- o predavanju o demenci, ki bo 13. decembra ob l7h v prostorih MOL, Dunajska c. 101.

predsedujoda je besedo predala urednici glasila NaS BeZigrad, ge. Karolini Korendan, ki je podala

porodilo o poteku priprave glasila.

Predsedujodaje povedala, da bo tudi letos v eS BeZ,igrad z luikami in okraski okraieno isto drevo kot

pretekli dve leti, in da bodo okaske pripravili na OS Savsko naselje.

elanice in dlani sveta so dolodili tudi nov termin zakljudne letne seje, kije zaradi obravnave OPN

MOL predstavljena 220. na22. november 2017

AD6
Obravnava prejetih predlogov in pripomb obdanov

ilani sveta so po sklicu seje prejeli naslednje pobude in pritoZbe obdanov:



- pobuda obdanke za postavitev fitnes naprav ob otroikem igriidu v Savskem naselju (el.sporodilo)
- pripomba glede neurejenega parkiri5da med Ptujsko in Dunajsko cesto (el.sporodilo)
- pobuda CI Uredimo BeZigrad (el.sporodilo)
- zabeleLka - pritoZba obdana glede mirujodega prometa na Sarhovi ulici
- zabeleLka pritoZba obdanke - ne-urejenost obmodja med Sarhovo in Hubadovo ulico.

ilani sveta so na seji prejeli 5e dve pobudi, ki sta prispeli 25. 10.2017 in sicer:
- glede obratovanja javnega WC-ja v Plavi laguni
- glede problemov z mirujodim prometom na Ptujski in Mariborski ulici.

O pobudah so razpravljali: ga. Z;.ryan(,id, ga. Skufca, g. Si5ka, ga. Dolinar, ga. i,ugelj, ga. Vengar, g.
Osmi6, g. Hodej.

Glede predloga za postavitev dodatnih fitnes naprav v Savskem naselju se obdanki poslje odgovor s
prikazom lokacije obstojedih naprav ter poda predlog, da se v naslednjem proradunikem obdobju za
mala dela (2019/2020) posku5a uvrstiti ta predlog v mala dela.
Ga. Dolinar je predlagala, da bi se podobna ureditev naredila tudi pri Sarhovi uliciful. Pohorskega
bataljona, saj v bliZini naselja ni podobnih orodij za vadbo, ter bi bila tak3na ureditev dobrodosla.

Glede zasmetenosti parkiriSda, ki je po podatkih, ki so dostopni na eS. v privatni lasti se pozove
lastnika k ureditvi razmer in obvesti okoliSke 5ole.

Glede pobude civilne iniciative uredimo BeZigrad, ki se nanasa na postopek poimenovanja DZamijske
ulice, se glede na to, da je Svet cS Bezigrad v postopku poimenovanja ulice to tematiko ie dvakrat
obravnaval in tudi podal predlog/sklep na Mestni svet MoL, je predsedujoda predlagala, da se civilni
iniciativi Uredimo BeZigrad poilje odgovor:

>Svet CS Beiigrad je podat pripombo, oziroma je nasprotoyal poimenovanju Dlamijske ulice tako v
fazi osnutka, kot v fazi predloga odloka o poimenownju ulic, parka in sprememb poteka ulic v naselju
Ljubljana s sklepom. Glede na to, da je bil Odlok sprejet na Mestnem svetu MOL ter ie v veliavi (lJL
RS it.56/2017), smo mnenjd, da je skladno s poslovnikom Mestnego sveta MoL mo2nost postopka
ugovora za Svet CS Beiigrad zakljuiena.

Prosimo vas, da se za odgovore na vpraianja, postavljena v vaiem dopisu z dne 16. I0. obmere na
druge organe, saj Svet CS Beiigrad za Io nima pristojnosti. "

Glede problemov z mirujodim prometom na obmodju Sarhove in Hubadove ulice je predsedujoda
predstavila problematiko. Clani sveta so podprli predlog, da se na problematiko oporo.i oddelel za
gospodarske dejavnosti in promet poslje dopis, da se na tem obmodju uredijo parkirna mesta.
Glede ne-urejenosti obmodja med Sarhovo in Hubadovo ulico se predlaga odd"lku ,u gospodarske
dejavnosti in promet, da se zadeve uredijo - redno vzdrZevanje zelenice in oznaka zavarovalnega pasu
za peice na parkiriSdu.

Clani sveta so na seji prejeli 5e dve pobudi, ki sta prispeli 25- 10. in sicer:

- Glede obratovanj a j avnega WC-ja v Plavi laguni
Pristojnemu oddelku MoL cS poda predlog, da se podaljsa obratovalni dasjavnega wc-ja v plavi
laguni do vsaj 19. ure ter poda predlog, da se najde reiitev tudi zajavni wc ob/v Severnem mestnem
parku Navje (ali kot zadasni objekt ali kot WC kabina).

- Glede problemov z mirujodim prometom na ptujski in Mariborski ulici
Strokovna sluZba naj preveri stanje na obeh ulicah v dopoldanskem dasu; obvestiti Sole naj opozorijo
starSe in zaposlene glede parkiranja.



pobude in predlogi flrunlu st",u es BeZigrad

G. Novak je ponovno izpostavil problematiko Parmove ulice - ga. Vengar je podala razlago. da je
dobila na koordinaciji predsednikov odgovor, daje v nadrtu, da pa terminsko ni dolodeno.

Predsedujodaje sejo zakljudila ob 20.35 uri.

Zapisala:
ZoranaPust | ,--VftT'fnt^\X\'\

mag. Tadeja Vengar

- Predsednfca Sveta
Cetrlne skupnosfrBeiigrad MOL
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